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Datum 9-1-2024 16:29 

(geanonimiseerd)

Onderwerp: 
Verkeers 

oplossing bornerbroekseweg 

Hallo 
gemeente Wierden, 

Tijdens 
de 

bijeenkomst 
van 13 december heb ik als 

punt ingebracht 
dat de 

bornerbroekseweg 
door ambulances 

werd 
gebruikt 

om naar het ziekenhuis te komen. 
Hierbij 

kwam een 

opmerking 
dat deze meer 

gebruik 
zouden 

maken van de 
ypeloweg. 

Ben 
er niet teveel 

op ingegaan, 
maar wel 

navraag gedaan. 

Het 

blijkt 
dat als er 

hoge 

spoed 
vereist is de voorkeur 

uitgaat 
naar de 

bornerbroekseweg aangezien 
deze minder 

drempels 
en 

scherpe 

bochten bevat. 
Wanneer 

het 
juist rustig 

moet 

gaan 
wordt er 

gebruik gemaakt 
van de 

ypeloweg. 

Schokkend was ook de 
opmerking 

van een 

gemeente 
medewerker die zei : het kost 

je nog geen 
minuut. Dit vond. 

ik zeer 

ongepast 

en ik vermoed dat 
hij geen ervaring 

heeft met 

spoed 
ritten in een ambulance. Als elke seconde 

telt wil 
je 

niet 
vliegen 

over 

drempels. 

Het 
bureau heeft wel de 

verkeersknelpunten 
in kaart 

gebracht, 
maar ze hebben 

wat 

mij 
betreft 

geen veilige 

oplossing aangedragen. 
Alleen 

opties 
wat ook zou kunnen. Ook het feit dat er straks twee 

tegenover gestelde 

stromingen 

met 
kinderen 

op 
deze 

knelpunten 
elkaar 

moeten 

passeren 
is niet 

terug 

te 
lezen in hun 

opties. 

Er 

wordt alleen 
gekeken 

naar hoe het verkeer zich zou moeten 

bewegen richting 
de nieuwe school. Dit is voor 

mij 

onacceptabel 
en een 

gevaar 
voor de kinderen. 

Het 
bureau 

gaf 
wel aan dat er een flinke verkeerstoename wordt 

gecreëerd op 
de 

bornerbroekseweg 
en dat het zo 

veilig mogelijk gemaakt 
moest worden. Met andere woorden echt 

veilig 
wordt het niet en het is wachten 

op 
de 

eerste 

ongelukken. 

Veiligheid 
voor de kinderen 

staat 

bij mij voorop 
de 

enige mogelijkheid 
is daarmee een tunnel. 

Ik ben 
erg 

benieuwd naar hoe de 
plannen 

er 

op 
31 

januari 
uit zien. 

Verder 
vertrouw 

ik er 

op 
dat de mensen 

met 
een link aan de 

gemeente 
dan wel 

bepaalde politieke partijen geen 

onwaarheden vertellen over de route van ambulances en dat 
baggetaliserende opmerkingen achterwege gelaten 

worden. 

Zelf heb ik minder 
bezwaar/opmerkingen 

over hoe het terrein wordt 
ingericht 

alleen heb ik wel 
mijn zorgen 

over 

het aantal 
parkeerplaatsen. 

Hier 
bij 

de 

Roerganger 

tel ik 20 
parkeerplaatsen 

en dat is 
tijdens 

het halen en 

brengen 

in de ochtend 
bij lange 

na niet 
genoeg. 

Ik 
snap 

dat er een 

bepaalde 
standaard formule is voor het aantal 

benodigde parkeerplaatsen, 
maar 

gezien 
het feit dat er steeds meer 2 verdieners 

zijn vraag 
ik 

mij 
af of dit aantal 

nog klopt 

met 
de 

werkelijke benodigde 
aantal. 

Met 

vriendelijke groet, 

(geanonimiseerd)


